
Zápis z jednání školské rady dne 13. 6. 2019 

Přítomni: Ing. Petr Toufar, Ing. Karel Hajžman, Ing. Jiří Schoř, studentka VOŠ Kateřina 

Flaišhanzová, Hana Marešová 

Jednání proběhlo v souladu s jednacím řádem přes elektronickou komunikaci. 

Předseda ŠR podal následující aktuální informace k následujícím oblastem: 

1) ŘŠ na služební cestě v Číně podepsala Memorandum o spolupráci s Vyšší odbornou školou 

mechanizační a elektrotechnickou, Tchien-t´in, ČLR.   

2) Z operačního programu Životní prostředí 2014- 2020 (OPŽP) má naše škola zažádáno o 

částku 97 000 000 Kč na zateplení budov a rekuperaci. 

3) Informace o aktuálním stavu přijímacího řízení  pro nový školní rok na VOŠ i SŠ. 

4) Informace k žádosti na KÚ o navýšení počtu žáků na oborech SŠ. 

V diskusi k informacím upozornil Ing. Schoř, že podle něj je jistě dobré mít zahraniční 

spolupráci, ve vztahu k Číně je ale dobrá určitá ostražitost. 

 

 

Zapsal: 

Petr Toufar  

 

 


